

Медиагруппа «Аktion-МЦФЭР»

Медиагруппа «Аktion-МЦФЭР» — самая большая компания России в сфере профессиональных медиа. Создана в 1994 году. В 2015 году в состав холдинга вошла компания МЦФЭР.

В медиагруппе работает 4000 сотрудников: больше всего программистов, редакторов, продавцов. В проектах ежегодно участвуют 1500 авторов, экспертов, специалистов из научных и государственных учреждений, консалтинга, дизайнерских и ИТ-бюро.

Собственные офисы компании находятся в 15 городах России и странах СНГ. Дистрибьютерская сеть по всей России.

«Аktion-МЦФЭР» выпускает 112 периодических изданий, 21 справочную систему и 23 электронных сервиса. У продуктов 800 000 компаний-подписчиков и четыре миллиона читателей. Совокупная посещаемость сайтов — полмиллиона в сутки.

Клиенты — бухгалтеры, кадровики, финансисты, юристы, управленцы, медики, учителя. Они работают в коммерческих компаниях и госучреждениях.

«Аktion-МЦФЭР» выпускает:

- печатные и электронные издания: «Главбух», «Учет. Налоги. Право», «Генеральный директор», «Финансовый директор», «Кадровое дело», «Справочник кадровика», «Юрист компании», «Здравоохранение», «Справочник руководителя образовательного учреждения», «Госзакупки.ру», «Справочник специалиста по охране труда» и др.
- справочные системы: Систему Главбух, Систему Кадры, Систему Юрист, Систему Финансовый директор, Систему Госфинансы и др.
- сервисы для работы: Программу Главбух, Отчеты, Арнику (для салонов красоты и фитнес-центров), Бизнес.ру (для торговых компаний);
- сервисы дистанционного обучения: Высшую школу Главбуха, Школу менеджера образования и др.

Каждый год компания запускает новые проекты.

«Аktion-МЦФЭР» подойдет вам, если хочется профессиональных свершений, много нескучной работы, зарплату рыночного уровня и соцпакет.

«Action-MCFR Media Group»

«Action-MCFR Media Group» is the largest professional media company in Russia. It was established in 1994. In 2015, the company MCFR became a part of the holding.

The media group employs 4,000 employees: most of them are programmers, editors, and salesmen. Every year, 1,500 authors, experts, specialists from scientific and government institutions, consulting, design and IT bureaus participate in the projects.

The company's own offices are located in 15 cities of Russia and the CIS countries. Distribution network throughout Russia.

«Action-MCFR» produces 112 periodicals, 21 reference systems and 23 electronic services. The products have 800,000 subscribers and four million readers. The total site traffic is half a million per day.

Clients - accountants, HR specialists, financiers, lawyers, managers, doctors, teachers. They work in commercial companies and government agencies.

«Action-MCFR» produces:

* Printed and electronic publications: "Glavbukh", "Accounting. Taxes. Law", "General Director", "Financial Director", "HR business", "HR Specialist's Handbook", "Company Lawyer", "Healthcare", "Directory of the head of an educational institution", "Goszakupok", "Directory of a labor protection specialist", etc.

* Reference systems: The Chief Accountant System, the Personnel System, the Lawyer System, the Financial Director System, the State Finance System, etc.

• Services for work: Glavbukh Program, Reports, Arnica (for beauty salons and fitness centers), Business.ru (for trading companies);

* Distance learning services: Glavbukh Higher School, Education Manager School, etc.

Every year the company creates new projects.

«Action-MCFR» is suitable for you if you want professional achievements, a lot of boring work, a salary of the market level and a social package.

CERTIFICATION OF THE TRANSLATION

I, Anna Chumburidze, certify that I am fluent in English and Russian, and that the above document (translation) is a complete and accurate translation of the attached document.

Address: 4 Brothers Zubalashvili street, Tbilisi city, Republic of Georgia, Postal code: 0108

E-mail: annachumburidze@gmail.com

Given name and surname: Anna Chumburidze

Date: 21 April 2021

Signature of translator: _____



Remarks: For EB1A and EB2-NIW Petition

See all documents, web link: <http://makler24.ge/doc/3/>

EB1A full Petition (PDF file, 69 pages), web link-URL: http://makler24.ge/doc/3/0.petition_eb1a.pdf

EB2-NIW full Petition (PDF file, 67 pages), web link: http://makler24.ge/doc/3/0.i-140_eb2-niw_cover_letter.pdf

Filled and signed ETA-750B form web link-URL: <http://makler24.ge/doc/3/0.750b.pdf>

Filled and signed ETA-9089 form web link-URL: <http://makler24.ge/doc/3/0.f9089v10.pdf>